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報告事項
一.
歡迎大家一起來敬拜主，會員大會後請各位一同享用午餐與弟兄姐妹交誼。
二.
本教會一年一度的會員大會隨主日崇拜後於11:15召開，將為通過2018年預算及執事選舉進行投票表決。請會員們務必留步參加。若有要事不能出席，可向教會辦公室索取缺席票。今日成人裝備訓練將暫停一次。

三.
今天以琳團契及英文堂弟兄姊妹負責午餐分菜及清潔。

四.
2018年的差傳信心認獻到上主日為止，所收到的數額為$38,380。2018目標$75,000，請弟兄姊妹繼續認獻，並為此同心禱告
五.
牧執會將於今日下午1:30教會106/107室舉行。請現任執事與當選2018年新執事們預留時間參加。
六.
週三晚中英聯合祈禱會於11月15日晚8:00在教會舉行，由楊婉珠執事帶領為關懷事工禱告。

七. 
本週三晚上6:00-8:00 pm 我們學習「會幕」相關重要信息，歡迎所有弟兄姐妹參加。
八. 
週五晚的青少年及兒童節目於11月17日本週五晚上7:30恢復聚會，但會因感恩節假期11月24日週五晚聚會暫停一次。
九.
教會的TGIF 課業輔導班於11月17日本週五復課。

十.  
感恩節見證會將於11月18日週六早上10:00在教會舉行，歡迎弟兄姊妹們一同來參加向主獻上感謝，會後一起享用感恩節午餐。
十一.
  教會將11月24日(週五)及25日(週六)參與「愛心傳禮盒」收集中心義工服務。有意參加者請與Pastor Jay聯絡。
十二.   歡迎有興趣的會員們貢獻文章給四十週年特刊。請在今年11月底前把文章交給劉乃良執事和黃鴻章執事。請體諒刊物組將有權因排版和頁數的原因修改或是刪減文章。

十三.  教會將於聖誕節主日舉行浸禮及接納新會員。請11月19日下主日前與牧師、教牧同工或教會辦公室聯絡。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Welcome to all joining us in worship this morning. Lunch will be served immediately following the Annual Membership Meeting.  
2.
Annual Members' Meeting is scheduled this Sunday at 11:15 am as we will consider the approval of 2018 Church Budget and the confirmation of new deacons. It is important for all church members to attend. Absentee ballots are available at the church office. There will be NO Equipping classes today.  

3.  
CrossPointe is in charge of this month’s lunch service and cleanup with help of Elim Group. Please help out during lunch.

4.
Mission Faith Pledge for 2018 totaled $38,380 has been committed as of last Sunday. Mission Faith pledge target for 2018 is $75,000. Please fill out the pledge card if you have not already done so.
5.
Church Board Meeting will be held at 1:30 pm today in room #106/107. All current and newly confirmed deacons are to attend the meeting.
6.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 11/15 at 8 pm and led by Deacon Wan Ju Chien on Caring ministry. 
7.
Attention Parents. Friday night youth and children program will resume this Friday 11/17 at 7:30 pm at church but will not meet on 11/24 due to the Thanksgiving holiday.  

8.
TGIF Power Homework Club will resume this Friday 11/17. 

9.
All Church Thanksgiving luncheon will be held on 11/18 Sat. starting at 10 am with testimony and Thanksgiving lunch afterwards.   

10.  For our 40th anniversary publication, we welcome article contribution from any member interested.  Please submit your article to Deacon David Liu and/or Deacon James Huang by the end of November 2017.
11.
Operation Christmas Child Processing Center volunteer opportunity on 11/24 & 11/25. See Pastor Jay for details.   

12. Baptism and membership transfer will be held on Christmas Sunday. Please contact the pastoral staff or the church office by 11/19 next Sunday. 
13.
Next Sunday CrossPointe English worship service begins at 11:30 am with Pastor Jay Cordova as speaker. 

